
ZAPISNIK

1. seje Sveta iole ll. gimnazije Maribor v 5olskem lelu 2023/24, dne 72. 10.2023

Prisotni: dr. T. Angleitner Sagadin, mag. B. Bedenik, mag. N. Brumen, D Oonlagii, K. Kauaia, D. Kravanja,

M. Mohorko, B. Svetel, dr. M. Jagodid in T. zagoranski

Opraviaeno odsotna: V. Vervega

Odsoten: L. Galuf

Predsednica je pozdravila prisotne in povedala, da je bila seja zaradi bolezni ravnatelja prestavljena za

teden dni. Raziirili bi dnevni red, in sicer tako, da bi dodali toiko 5 in 5:

Dnevni red

1. Potrditev zapisnika zadnje redne seje sveta 5ole v iolskem lelu 2022/2023ler dveh zapisnikov

korespondendnih sej sveta iole v 50lskem letu 2022/23

2. obravnava in sprejem Porodila o delu za iolsko lelo 2022123

3. Obravnava in sprejem Letnega delovnega naarta za iolsko leto 2023/24

4. lmenovanje pritoibene komisije

5. Sprejetje cenika uporabe Solskih prostorov in opreme

6. Sprejetie predloga obsega vpisa za Solsko leto 2024/2025

7. Druge a ktua lne informacije

Dopolnjen dnevni red so ilani sveta iole soglasno potrdili.

Ad. 1. Potrditev zapisnika zadnie redne seie sveta Sole v 5olskem lelu 2022l2u2t ler dveh zapisnikov

korespondentnih sei sveta 50le v Solskem letu 2022/23

Predsednica sveta iole je prebrala, kaj so na posameznih sejah obravnavali, in ker na navedeno ni bilo

pripomb ali vpraianj, je bil vsak zapisnik posebej z glasovanjem soglasno potrjen.

Ad.2 Obravnava in sprejem Poroaila o delu za 5olsko lelo 2022,/23

Predsednica je besedo predala ravnatelju, ki .je na kratko povzel poroiilo in posebej poudaril totke,
pomembne za dijake, ker edina nista sliiala predstavitve:

iola pripravi porodilo in LDN, ki ju potrdijo dlani sveta 5ole.

udni uspeh dijakov - najniiji je v 2. letnikih, kar je konstantno; najvei dijakov 1., 3. in 4. letnika

ima odliien uspeh, dviguje se tudi uspeh pri maturi.

izpiti - dijaki so imeli 20 popravnih izpitov; omogoEili smo tudi pogojne vpise in trije so ie
opravili izpite in so uspeino vpisani v visli letnik.

matura - rezultati so med najboljiimi do sedaj; pri obeh maturah so imeli dijaki visoko
povpretje; imeli smo 100 % uspeinost.

vzgojni ukrepi - nimamo veijih teiav, najpogosteje jih dijaki dobijo zaradi izostankov.



DrugaDruta - imeli smo 83 dejavnosti, uvedli smo aplikacijo za prijavo in pregled udelezbe,

tako bomo letos prvit videli, koliko dijakov ne sodeluje nikjer.

projekti - jih je veliko in so dijaki z njimi seznanjeni, eden pa je bil samo za uditelje, in sicer,

dvig digita lnih kompetenc.

tekmovanja - njihovo Stevilo se poveiuje (24 podroiir), Stevilo zlatih priznanj je tako bilo

najvetje doslej; najuspesnejsi so bili dijaki na olimpijadi pri matematiki in biologiji; Stevilo

dijakov pri raziskovalnih nalogah se je zmanj5alo, zato bodo letos uditelji spet bolj spodbujali

dijake k sodelova nju.

iolske nagrade - bilo jih je nekoliko vei kot prejinja leta; novost - kolegij ravnatelja je spre.jel

spremembe v pravilniku in v prihodnje vea ne bo nagrade za povpreaje 4,8 in vea v vseh itirih
letih Solanja, ker le-ta spodbuja perfekcionizem. Ravnatelj je predlagal, da to predstavimo

dijaiki skupnosti.

Sklep 1: PoroEilo o delu za Solsko lelo 202212023 je soglasno spreieto.

Ad 3. Obravnava in sprejem Letnega delovnega naErta za;olsko leto 2023/24

Pridruiila se je mag. N. Brumen.

Ravnatelj je povedal, da LDN 2ajema programe, dejavnosti iole, maturitetne predmete, izpitne roke,

povzetke dela knjiinice in svetovalne sluibe, projekte itn.

DrugaDruga - prijavljenih je 88 dejavnosti, v aplikaciji je seznam in ravnatelj poziva, da dijaki

morebitne te:ave sproti javi.lo; EST, Druga Scena, Gnosis, Drugajanje (mogoie letos ne bo

novembra, ker se ie dogovarjamo), ter druge dejavnosti, ki so predstavljene v poslanem LDN.

projekti - Erasmus + (dva se ie izvajata, dodatni je ie prijavljen na Fakulteti za matematiko v

Ljubljani).

letos imamo tudi nekaj novih vlog na Soli in ravnatelj predlaga, da tudi le-te predstavimo na

dijaiki skupnosti: OIV vodita prof. Vudler in prof. Kaudid, dodatni pomoanik ravnateljaje prof.

Babia, dobili smo tudi dodatno svetovalno delavko Katjo Kokol, tajnica mature pa je po novem
prof, Ka utii.
vpis - imamo 24 sploinih razredov,4 Sportne oddelke in 4 oddelke mednarodne mature,
skupaj skoraj 840 dijakov.

M. Mohorka je zanimalo, kajje z mednarodno 5olo, o kateri se je veliko govorilo. Ravnatelj je povedal,

da je bila to iupanova ideja in naia iola bi naj sodelovala, a ministrstvo ni dalo soglasja, ker je bil vpis
tako majhen, na5 pogoj pa je bil, da bi imeli prizidek, ker drugaie sploh ne bi mogli izvajati dodatnih ur
po u ka.

Dr. T. Angleitner Sagadin je povedala, da nikjer ni bilo objavljeno, kako je z vpisom. Ravnateljje pojasnil,

da.ie vpisanih zelo malo otrok, a program vseeno izvajajo. Kal pa bo z di.iaki, ki bodo koniali f. in 2.

Ietnik, a ne bodo imeli pogojev za na5o Solo? Verjetno bodo morali v Ljubljano, kjer pa je program
plailjiv, saj bi mi radi ohranili nivo, ki smo ga dosegli v teh letih.

l(er ni bilo dodatnih vpraianj ali pripomb, ie z glasovanjem sprejet:



z glasovanjem je bil spre.let naslednji:

sklep 2: Letni delovni nairt za Solsko leto 202312O2a ie bil soglasno sprelet.

Ad 4. lmenovanje pritoibene komisiie

prcdsednica sveta Sole je prebrala predlog sklepa o imenovanju pritozbene komisije s ilani in njihovimi

namestniki. Predlagala je glasovanje in sprejet je bil:

sklep 3: Svet iole je soglasno potrdil imenovanle pritoibene komisiie.

Ad 5. sprejetje cenika uporabe Solskih prostorov in opreme

Predsednica sveta Sole je prebrala predlagane cene in ravnatelj je dodal, da avlo ponavadi oddajamo

za plesne iole, amfiteater zelo redko, najveikrat Sondku z zniiano najemnino ali celo brez, vfasih smo

imeli tudi Plesno izbo ali Moment. Cenika ne bomo objavili, ker nimamo namena veliko oddajati teh

prostorov.

Sklep 4: Svet iole je cenik uporabe Solskih prostorov in opreme soglasno potrdil

Ad 6. Sprejetje predloga obsega vpisa za iolsko leto 202412025

Predsednica sveta iole je prebrala predlog obsega vpisa in povedala, da je enak kot je bll za to Solsko

leto. Ravnateljje povedal, da je normativ 28 dijakov na oddelek, mi jih vpiiemo 30, v Sportnlh oddelkih
pa imamo nadnormativne oddelke. Letos je bilo veliko zanimanje za vpis v 1. letnik Sportnega oddelka,

zato sta iportni in pedagoiki koordinator svetovala dijakom, ki nimajo te:av s treningi, da se vpiiejo v

sploSni razred in so dobili individualne naErte, so pa zaradi laije organizacije dela vsi v A oddelku.

Sklep 5: Svet Sole le soglasno sprejel predlog vpisa za Solsko leto 202412025.

D. Kravanjo je zanimalo, kako je z na5im prizidkom in ji je ravnatelj odgovoril, da so evropska sredstva

prenesena na druge dejavnosti, kar je naredila prej5nja sestava ministrstva in trenutno nima drugih

podatkov.



Ad 7 Druge aktualne informacije

a) ravnatelj je povedal, da bo v soboto, 74. lO.2023 Jesenski piknik in so vsi dlani sveta iole
vijud;ro vabljeni.

b) povedalje, da so bile pred kratkim volitve predsednika dijaike skupnosti in udeleiba je bila 56

Yo; uvedli bomo spremembo volilnega sistema - dijaki predlagajo posebne predstavitve

kandidatov, ielijo pridobiti veajo udeleibo.

c) dr. T. Angleitner Sagadin je povedala, da so bile letos tezave na maturantskem izletu in je 50la

Ze prekinila sodelovanje z agencijo Znider's. Mag. N. Brumen je dejala, da lahko ponudi pravno

pomoi pri reievanju teiav z agencijo. M. Mohorko pa je dodal, da so s to agencijo ie lani imeli

te:ave z dodatnim plaaevanjem na eni od ekskurzij.

d) mag. N, Brumen je pohvalila novega izvajalca Solske prehrane in ravnatelj je ob tem dodal, da

so izvajalci imeli skrbi zaradi stevila malic, izkazalo pa se je, da se Stevilo prodanih malic ie
poveauje, proda se tudi veliko iz dodatne ponudbe.

e) predsednica sveta Sole je vpraiala ravnatelja, ae Sola razmiSlja o organizaciji ekskurzij v

prihodnje, pa ji je ravnatelj odgovoril, da je realizacija pouka nizka, in de bi bile ekskurzije

pogoste, bi blla realizacija posameznih dijakov nizka. Zato razmiSljajo o enotnem terminu, ko

potekajo ustne mature in je najmanj iolskih obveznosti, pa bi takrat izvedli konine izlete (2, 3

ali 4 dni), vendarje takrat lahko teiava s spremljevalci (slavisti in matematiki so vsi na maturi).

So pa tudi pomisleki v kolektivu ali ekskurzije sploh izvajati, ker so drage, dijaki potrebujejo

finanino pomot, gre za turizem ... Predsednico je dodatno zanimalo, zakaj sploh morajo to
izvajati agencije, saj imamo tudi v ioli dobre organizatorje. Pa je ravnatelj odgovoril, da gre za

veliko Stevilo dijakov, da je to del OlV, potrebno je organizirati letalske karte, prenoaiSaa in

voditi lahko pomagajo, te se kaj zalomi ... Vsekakor pa bomo sugerirali pri programu. Mag. N.

Brumen je dodala, da agencijam natantno dolotimo zahteve - letala, avtobuse, hotele, oglede

... Ravnateljje 5e dodal, da si pri tem ieli predvsem tudi vei sodelovanja z dijaki.

Dodatnih vpraianj ali mnenj ni bilo, zato se je predsednica sveta Sole zahvalila ravnatelju za vse

informacije in prisotnim za udeleibo.

1. redna seja sveta iole je bila zakljuiena ob 18.10

Stevilka

Datum:

Za pisa la:

Tatjana Zagoranski

900-2/2023/2

24. LO. 2023

Predsednica sveta iole
Barbara Bedenik
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